

That the Committee meet informally with the Science Council to discuss the scope and substance of its science and technology study.

That the Committee visit the National Research Council on Thursday, February 1, 1990, from 8:30 a.m. - 1:00 p.m. for a tour of the laboratories and informal discussions with the new President of NRC, Dr. Pierre Perron.

That the Committee visit Newbridge Networks Corporation and Lumonics Inc. in Kanata on Monday, April 23, 1990.

On the subject of an Environmental Showcase Meeting proposed by the Chairman of the Standing Committee on Agriculture, your Sub-Committee agreed that the Chairman decline the invitation to participate at this time.

It was agreed,—That the Sub-Committee report be amended in line 4 in the first paragraph by deleting the words "March 20-23" and substituting therefor the words "March 18-23".

It was agreed,—That the Sub-Committee report be amended in line 4 of the first paragraph by deleting the word "Regina" and substituting the word "Saskatoon".

It was agreed,—That the Sub-Committee report be amended in line 3 of paragraph 3 by deleting the words "in Montreal" and substituting therefor the words "location on each trip".

It was agreed,—That the last paragraph of the Sub-Committee report be deleted and the following substituted therefor:

"That the Committee participate in the Parliamentary Forum on Global Climate Change proposed by the Chairman of the Standing Committee on Agriculture".

It was agreed,—That the Third Report of the Sub-Committee on Agenda and Procedure, as amended, be concurred in.

At 11:05 o'clock a.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

TUESDAY, FEBRUARY 6, 1990
(26)

The Standing Committee on Industry, Science and Technology, Regional and Northern Development met at 9:08 o'clock a.m. this day, in room 209, West Block, the Chairman, Barbara Sparrow, presiding.

Members of the Committee present: Jack Anawak, David Bjornson, Bill Casey, Howard McCurdy, Brian O'Kurley, Jim Peterson, Guy Ricard, Barbara Sparrow and Jacques Vien.

Acting Members present: Diane Marleau for John Manley; and Beth Phinney for Rey Pagtakhan.

Que le Comité rencontre officieusement le Conseil des sciences pour discuter de la portée et des objectifs de son étude scientifique et technologique.

Que le Comité se rende au Conseil national de recherches le jeudi 1^{er} février 1990, pour y effectuer entre 8h30 et 13h00 une visite des laboratoires et y tenir des discussions officieuses avec le nouveau président du Conseil national de recherches, M. Pierre Perron.

Que le Comité aille visiter la société *Newbridge Networks Corporation and Lumonics Inc.* à Kanata, le lundi 23 avril 1990.

Le sous-comité pense, d'un commun accord, que le président devrait provisoirement refuser l'invitation qui lui a été faite par le président du Comité permanent de l'agriculture, de participer à la réunion préparatoire à une exposition sur l'environnement.

Il est convenu,—Que le rapport du Sous-comité soit modifié à la quatrième ligne du premier paragraphe en remplaçant les mots «20 au 23 mars» par «18 au 23 mars».

Il est convenu,—Que le rapport soit modifié à la quatrième ligne du premier paragraphe en remplaçant «Regina» par «Saskatoon».

Il est convenu,—Que le rapport soit modifié à la deuxième ligne du troisième paragraphe en remplaçant «à Montréal» par «à chaque visite».

Il est convenu,—Que le dernier paragraphe du rapport soit remplacé par ce qui suit:

«Que le Comité participe au Forum parlementaire sur le changement climatique proposé par le président du Comité permanent de l'agriculture.»

Il est convenu,—Que le troisième rapport du Sous-comité du programme et de la procédure, modifié, soit adopté.

A 11 h 05, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

LE MARDI 6 FÉVRIER 1990
(26)

Le Comité permanent de l'industrie, de la science et de la technologie, du développement régional et du Nord, se réunit aujourd'hui à 9 h 08, dans la pièce 209 de l'édifice de l'Ouest, sous la présidence de Barbara Sparrow (*présidente*).

Membres du Comité présents: Jack Anawak, David Bjornson, Bill Casey, Howard McCurdy, Brian O'Kurley, Jim Peterson, Guy Ricard, Barbara Sparrow et Jacques Vien.

Membres suppléants présents: Diane Marleau remplace John Manley; Beth Phinney remplace Rey Pagtakhan.